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Voorwoord door onze fractievoorzitter 
 
Beste lezer, 
  
Politiek gaat over de vorm en over de inhoud. Onze vorm is duidelijk. We staan 
dichtbij de mensen. We gaan in gesprek met inwoners, bezoeken onze wijken en 
lopen stages bij organisaties en instellingen. Daarmee brengen we wat buiten leeft in 
de wijken, binnen op het stadhuis. 
  
Onze inhoud is ook duidelijk: die is sociaal en duurzaam. Uiteraard stond het begin 
van dit jaar in het teken van het maken van het Akkoord Meer voor Elkaar. Een mooi 
en links akkoord, waarin veel van de punten uit ons verkiezingsprogramma zijn 
opgenomen. 
  
Daarna hebben we niet stil gezeten. Als fractie nemen we graag het initiatief. In de 
gemeenteraad gebeurt dat door middel van mondelinge vragen, schriftelijke vragen, 
agendering van onderwerpen en het indienen van moties. In het College van 
Burgemeester en Wethouders door het nemen van concrete besluiten. 
  
In dit jaarverslag blikken we terug op de eerste periode: vanaf de installatie van onze 
fractie tot en met het zomerreces van 2023. We laten zien wat onze inzet is geweest 
in deze periode. In totaal hebben we als fractie 24 moties ingediend, 23 sets 
schriftelijke vragen gesteld en 9 keer mondelinge vragen gesteld. Ook het college – 
met daarin onze wethouder Yusuf Celik – heeft bergen werk verzet om het 
coalitieakkoord ‘Meer Voor Elkaar’ in uitvoering te brengen. We blikken daarom in dit 
jaarverslag ook terug op een aantal waardevolle collegebesluiten. 
  
We nodigen jou van harte uit contact met ons op te nemen wanneer je een tip, idee 
of suggestie hebt waarmee we aan de slag kunnen. Laat je horen! 
  
Hartelijke groeten, 
  
Namens mijn mede-raadsleden Bea en Aziza, onze burgerraadsleden Rita, Sofie en 
Kees, en onze fractiemedewerkers Hans en Zed, 
  
Stefan Jansen, 
Fractievoorzitter PvdA Tilburg  
stefan.jansen@tilburg.nl 
  

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/het-akkoord-is-rond/
mailto:stefan.jansen@tilburg.nl
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Verduidelijk en verruim de energiecompensatie 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 27-03-2022 – Link naar artikel 
 
Voor inwoners die volgens rijksregels geen recht hebben op energiecompensatie 
maar toch in financiële problemen komen door de hoge energiekosten is hulp op 
maat mogelijk. Info over dit maatpakket is nog niet te vinden op de gemeentelijke 
website. De PvdA vraagt hoe ook deze groep bereikt gaat worden. Daarnaast geldt 
de compensatie voor iedereen die tot 120% van het sociaal minimum verdient. De 
PvdA vraagt of dit opgehoogd kan worden naar 130%. Als laatste wordt gevraagd of 
de compensatie ook kan gelden voor uitwonende jongeren en/of studenten. 
 
Alternatief serviceloket voor reizigers op station Tilburg 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 4-4-2022 – Link naar artikel 
 
Het NS-serviceloket op het centraal station van Tilburg is zo goed als dicht en sluit in 
juni 2022 definitief de deuren. Daarmee heeft Tilburg geen sociaal functionerend 
centraal station meer. Reizigers moeten het doen met een info-zuil. De PvdA-fractie 
maakt zich zorgen over kwetsbare reizigers die een fysiek mens nodig hebben bij 
onduidelijkheden of problemen. De PvdA-fractie vroeg het college om een 
alternatieve invulling voor serviceverlening voor het stationsgebied van Tilburg. Het 
college pakt dit op en gaat in gesprek met de VVV, Arriva en NS om te komen tot 
een gezamenlijk initiatief. 
 
Tilburg verbiedt reclames voor online gokken  
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 20-4-2022 – Link naar artikel 
 
Sinds 2021 is het in Nederland legaal om online te gokken. Sindsdien is het voor 
online gokbedrijven mogelijk geworden om reclame te maken voor hun diensten. In 
de buitenlucht, bijvoorbeeld in bushokjes, zijn in elke stad veel van dit soort reclames 
te zien. De PvdA Tilburg vindt het vreemd dat de gemeente dit toelaat. Enerzijds is 
de gemeente er om schulden te voorkomen en verhelpen, en anderzijds laat het 
reclames toe voor gokken – een bezigheid die voor verslaving en torenhoge 
schulden kan zorgen bij mensen. Hierover heeft Stefan vragen gesteld aan het 
College, en afgedwongen dat reclames voor online gokken vanaf 1 januari 2023 
verboden zijn in de gemeente Tilburg. Als eerste gemeente in Nederland. 
 
Verzoek om het Leijpark aan te wijzen als gemeentelijk monument 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 8-5-2022 – Link naar artikel 
 
De wens vanuit betrokkenen bij het Leijpark is om het Leijpark een beschermde 
status te geven. De PvdA Tilburg deelt die wens. In het cultuur-historische verhaal 
van Tilburg wordt het Leijpark vermeld als stadspark van belang. Het Leijpark wordt 
omschreven als een waardevolle groenstructuur in de stad. Het Leijpark is minder 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/energiecompensatie-op-maat/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-tilburg-vraagt-het-college-om-een-alternatief-serviceloket-op-het-ns-station-voor-reizigers/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/tilburg-verbiedt-als-eerste-gemeente-reclames-voor-online-gokken/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/wijs-het-leijpark-aan-als-gemeentelijk-monument/
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goed beschermd dan andere monumentale historische parken zoals het 
Wilhelminapark en het Wandelbos. Daarom verzoekt Bea om het Leijpark een 
gemeentelijk monument te maken. Dat zou een mooie erkenning zijn voor een 
monumentaal en een geliefd park. 
 
Oproep tot huurbevriezing voor huizen met energielabel E, F of G 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 13-6-2022 – Link naar artikel 
 
De huur- en energiekosten stegen in 2022 fors, ook in Tilburg. Vooral voor mensen 
met lage inkomens kunnen deze prijsstijgingen grote gevolgen hebben. Namens de 
PvdA heeft Stefan daarom aan het College gevraagd of er gekeken kon worden naar 
een huurbevriezing voor huurders bij woningcorporaties die in huizen wonen met 
energielabel E, F of G. Het College geeft aan de woonlasten te gaan onderzoeken 
voor deze groep, waarbij energiekosten en energiearmoede in het bijzonder 
meegenomen worden. 
 
Extra voorwaarden stellen aan de lening voor Willem II 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 20-6-2022 – Link naar artikel 
 
Willem II wil het Koning Willem II-stadion van de gemeente Tilburg terugkopen. De 
PvdA en andere partijen willen extra voorwaarden aan deze deal stellen om de 
gemeente meer zeggenschap en garanties te geven. De partijen willen dat grote 
investeringen tijdens de periode van de lening goedgekeurd worden door de 
gemeenteraad en dat de club de lening sneller terugbetaalt dan initieel afgesproken. 
De PvdA wil deze extra zekerheden in laten bouwen vanwege het financiële risico 
van betaald voetbal. De inkomsten van Willem II zijn namelijk sterk afhankelijk van 
de sportieve prestaties van de club. 
 
Openstelling van het Stadhuis voor alle Tilburgers 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 18-7-2022 – Link naar artikel 
 
In de motie ‘Stadhuis voor alle Tilburgers’ roept de PvdA op om het Stadhuis open te 
stellen voor groepen in de stad die iets willen organiseren of een vergaderruimte 
zoeken. Het College heeft de motie uitgevoerd en duidelijke richtlijnen opgesteld 
voor het gebruik van het Stadhuis. Hierdoor kunnen nu alle Tilburgers en 
organisaties weten onder welke voorwaarden ze gebruik kunnen maken van het 
Stadhuis. Je kunt de kaders voor het gebruik en de manier van 
aanvragen hier vinden. 
 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-tegen-huurverhoging-van-huizen-met-lage-energielabels/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/motie-pvda-over-extra-voorwaarden-aan-lening-willem-ii-aangenomen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-zorgt-voor-een-stadhuis-voor-alle-tilburgers/
https://www.tilburg.nl/gemeente/projecten/stadhuis-stadswinkel/#c27376
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Hergebruiken van de aankleding van huurhuizen 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 29-7-2022 – Link naar artikel 
 
In Tilburg stellen woningcorporaties soms als eis dat vertrekkende verhuurders 
huizen 'kaal' op moeten leveren. Hierdoor belanden veel bruikbare spullen zoals 
gordijnen en kasten op de stort. De PvdA heeft hier vragen over gesteld, met het oog 
op duurzaamheid en een circulaire economie. Daarnaast stelde de PvdA nog vragen 
over het behoud van groen in de tuinen, want ook hiervan wordt soms veel naar de 
stort gebracht. Het College geeft aan dat er op dit gebied al veel gebeurt. Hiermee is 
de kans dat de nieuwe huurder spullen overneemt zo groot mogelijk gemaakt. 
 
Verruim en verduidelijk regelingen om armoede te bestrijden 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 21-8-2022 – Link naar artikel 
 
Door inflatie en hoge energieprijzen rijzen de kosten voor veel Tilburgse 
huishoudens de pan uit. De armoede is toegenomen, terwijl de deelname aan 
armoederegelingen juist terug is gelopen. Stefan heeft het College daarom via 
schriftelijke vragen verzocht om inwoners van de gemeente meer te steunen, en 
armoede nog scherper aan te pakken. Hij pleit onder andere voor een verruiming 
van bestaande regelingen die armoede tegengaan, meer zichtbaarheid voor de 
bestaande regelingen en meer samenwerking met maatschappelijke organisaties. 
Zo moeten mensen in armoede bestaande regelingen beter kunnen vinden. 
 
Kritische vragen over de campagne tegen de transgenderwet 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 30-8-2022 – Link naar artikel 
 
Tegenstanders van de Transgenderwet voeren landelijk campagne met 
reclameborden, ook in Tilburg. Stefan heeft hierover vragen aan het College gesteld. 
De PvdA vindt dat deze campagne ingaat tegen het uitgangspunt van de gemeente 
dat iedereen zichzelf moet kunnen zijn. De partijen willen geen verbod op de 
posters, maar roepen wel op tot een tegengeluid om de inclusieve boodschap van 
de gemeente te benadrukken. Ook wil de PvdA dat het reclamebeleid voor de 
openbare ruimte herzien wordt. De vraag wat wenselijk is in de openbare ruimte zou 
in nieuw beleid duidelijker naar voren moeten komen. Denk hierbij aan campagnes 
die haaks staan op de inclusieve boodschap van de gemeente. 
 
Verbeteren van de positie van MBO-studenten 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 13-9-2022 – Link naar artikel 
 
De positie van de MBO-student wordt beter, maar er is nog veel winst te boeken. Zo 
mogen MBO’ers in Tilburg niet meedoen aan de introductieweek (de TOP-week), en 
hebben ze geen toegang tot de sportfaciliteiten voor studenten, die alleen 
beschikbaar zijn voor studenten van het Fontys, de Avans en Tilburg University. De 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/tilburg-circulair-en-groen-ook-bij-huurwoningen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-college-om-meer-te-doen-tegen-armoede/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-en-d66-stellen-kritische-vragen-over-campagne-tegen-transgenderwet/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-om-meer-waardering-voor-mbo-studenten/
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PvdA heeft het College schriftelijke vragen gesteld om deze situatie aan te kaarten. 
Het College antwoordt bevestigend of er gekeken kan worden naar deelname van 
MBO-studenten aan de volgende TOP-week. Ook geeft het College aan dat het de 
toegang van MBO-studenten tot de studentensportcampus bespreekbaar wil maken 
bij de betrokken partijen. 
 
Participatie en doorstroming bij woningbouw in Tilburg-Noord 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 26-9-2022 – Link naar artikel 
 
Onlangs vonden informatiemarkten plaats in verschillende wijken in Tilburg-Noord, 
waar bewoners werden betrokken bij de bouw van nieuwe woningen. De PvdA heeft 
schriftelijke vragen gesteld over de status van woningbouw in Noord, hoe huidige 
bewoners betrokken gaan worden, en de kansen op doorstroming voor de huidige 
bewoners. Het College meldt dat momenteel veel bouwprojecten lopen in Tilburg-
Noord, met als doel 5000 nieuwe woningen en voorzieningen te realiseren. De input 
van Tilburgers wordt meegenomen in het woningbehoefteonderzoek. Door de bouw 
van nieuwe woningen zullen er kansen ontstaan voor doorstroming, geeft het 
College aan. Hierbij wordt vooral gekeken naar oudere bewoners, en mogelijkheden 
voor hen om door te stromen naar meer passende woningen. 
 
Aankaarten van isolatie en mentale problemen onder jongeren 
Schriftelijke vragen – Sofie Meeuwissen – 10-10-2022 – Link naar artikel 
 
In Nederland ondervinden steeds meer jongeren mentale problemen, wat kan leiden 
tot sociale isolatie. De PvdA-fractie heeft vergelijkbare situaties in het lokale 
onderwijsveld opgemerkt. De Coronaperiode heeft het aantal gevallen en de ernst 
van de gevallen mogelijk doen toenemen. Daarom heeft Sofie vragen gesteld aan 
het College over het aantal geïsoleerde jongeren in de gemeente en de hulp die zij 
krijgen. De gemeente bevestigt dat het aantal geïsoleerde jongeren is toegenomen 
sinds de coronaperiode en wil dit jaar met een actieplan te komen voor de 
verslechterende mentale gezondheid van jongeren, waarbij geïsoleerde jongeren als 
expliciete doelgroep worden meegenomen. 
 
Versnelling van de aanpak van energiearmoede  
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 7-11-2022 – Link naar artikel 
 
Door toenemende energieprijzen is de energiearmoede in Tilburg toegenomen. 
Energiearmoede kan de financiële positie van huishoudens onder druk zetten, dus 
dit probleem moet op korte termijn aangepakt worden. Energiebesparing is een 
duurzame en effectieve manier om energiearmoede te verlichten. De motie verzoekt 
het college onder andere om op korte termijn een witgoedregeling in te voeren, 
waarmee minima-huishoudens energie-onzuinige witgoedapparaten kunnen inruilen 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-stelt-schriftelijke-vragen-over-de-woningbou-in-tilburg-noord/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/grote-zorgen-over-mentale-gezondheid-en-isolatie-jongeren-pvda-stelt-schriftelijke-vragen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/grote-steun-voor-pvda-moties-over-energiearmoede-en-leegstand/
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voor nieuwe energiezuinige apparaten. Verder verzoekt de motie om gratis 
energiecoaches en vouchers aan alle minima-huishoudens beschikbaar te stellen. 
 
Onderzoek doen naar vereenvoudiging van armoederegelingen 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 7-11-2022 – Link naar artikel 
 
Tilburg heeft veel verschillende regelingen en voorzieningen om armoede aan te 
pakken. Deze worden uitgevoerd door zowel de gemeente als andere partijen. De 
regelingen hebben mede daardoor vaak verschillende criteria en aanvraagsystemen, 
waardoor mensen vaak door de bomen het bos niet meer zien en geen gebruik 
maken van beschikbare hulp. Stefan verzoekt het college in de motie daarom om 
een duidelijk overzicht te maken van alle regelingen, hun uitvoerders en 
bijbehorende criteria. Het college wordt opgedragen om te onderzoeken of het 
systeem vereenvoudigd kan worden. Hierbij kan gedacht worden aan een eenduidig 
aanvraagsysteem en minder verscheidenheid in uitvoerders. Ook moet worden 
bekeken of de doelgroep van de regelingen verruimd kan worden. 
 
Woningnood tegengaan door leegstand aan te pakken 
Motie (aangenomen) – Bea Mieris – 10-11-2022 – Link naar artikel 
 
Leegstand van panden moet worden voorkomen, om zo de woningnood effectief aan 
te kunnen pakken. De PvdA verzoekt in deze motie het college om voor de 
Programmabegroting 2024 met een effectieve aanpak van leegstaande panden, 
inclusief woningen, te komen. Dit zou onder andere kunnen door het herzien van de 
verouderde leegstandsverordening (uit 2012), het overwegen van een 
leegstandsmelding (en boete bij niet-melden) of het instellen van een 
leegstandsheffing zoals in Vlaanderen al het geval is. Daarbij moet ook onderzocht 
worden wat er nodig is om mogelijke maatregelen te handhaven. 
 
Tegelfietspaden omzetten in rood asfalt 
Motie (ingetrokken) – Bea Mieris – 10-11-2022 – Link naar artikel 
 
Tilburg heeft de ambitie om tegelfietspaden om te vormen naar geasfalteerde 
fietspaden. Zo moet de sternetfietsroute (de ‘fietssnelwegen’ van Tilburg) 
geasfalteerd zijn in 2025. Geasfalteerde fietspaden zijn namelijk comfortabeler en 
veiliger dan tegelfietspaden. Bea verzoekt het college in de motie om de 
sternetfietsroute in 2025 geasfalteerd te hebben en om een apart programma te 
maken voor de omvorming van andere fietspaden (de secundaire en recreatieve 
fietsroutes) tegen 2030. De motie laat ruimte voor het maken van uitzonderingen als 
asfalt niet de meest optimale keuze is, bijvoorbeeld vanwege cultureel-historische of 
ecologische overwegingen. De motie is ingetrokken omdat er niet genoeg steun 
vanuit de Raad voor was. 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/grote-steun-voor-pvda-moties-over-energiearmoede-en-leegstand/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/grote-steun-voor-pvda-moties-over-energiearmoede-en-leegstand/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/grote-steun-voor-pvda-moties-over-energiearmoede-en-leegstand/
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Een carnavalsteam van en voor iedereen 
Motie (aangenomen) – Bea Mieris – 14-11-2022 – Link naar artikel 
 
Namens de PvdA heeft Bea een motie ingediend om ervoor te zorgen dat carnaval in 
Kruikenstad echt een feest voor iedereen wordt. De traditie van carnaval is namelijk 
belangrijk, maar de huidige Prins Carnaval en Raad van Elf zijn tot nu toe altijd 
mannen geweest. Er is weinig veranderd sinds er in 2017 al aandacht werd 
gevraagd voor het gebrek aan diversiteit bij de Carnavalsstichting Tilburg. De motie 
roept op tot gesprekken met de stichting om de invulling van de Prins en de Raad 
van Elf inclusiever te maken. Het doel is dat iedereen zich welkom voelt bij Carnaval 
in Kruikenstad en het carnavalsteam een afspiegeling wordt van de samenleving. 
 
Aankaarten van de (on)vrijwilligheid van de ouderbijdrage 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 21-11-2022 – Link naar artikel 
 
Stefan heeft signalen gekregen dat sommige Tilburgse scholen in het primair en 
voortgezet onderwijs onduidelijk communiceren over de vrijwilligheid van de 
ouderbijdrage, wat de kansengelijkheid in het onderwijs kan beschadigen. Met de 
vragen wil Stefan achterhalen of scholen op een eerlijke manier communiceren over 
de bijdragen. Als dit niet gebeurt, kunnen mogelijk niet alle leerlingen deelnemen aan 
schoolactiviteiten – vooral kinderen van ouders die de bijdrage niet kunnen betalen. 
Het College bevestigt dat het probleem bekend is, vooral bij scholen in het 
voortgezet onderwijs. Ze gaan het gesprek aan met schoolbesturen over de 
communicatiewijze om kansengelijkheid en inclusie te bevorderen. Het doel is ervoor 
te zorgen dat alle leerlingen kunnen meedoen aan schoolactiviteiten. 
 
Oplossen van het fietsprobleem in het Dwaalgebied 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 13-12-2022 – Link naar artikel 
 
De PvdA is groot voorstander van gratis fietsenstallingen in Tilburg. Voor het 
Dwaalgebied werd de geplande gratis stalling helaas uitgesteld. Dit leidde tot veel 
illegaal geplaatste fietsen die werden weggehaald door de AFAC. De PvdA stelde 
vragen over een tijdelijke oplossing voor dit probleem. Het College reageerde 
positief en breidt het aantal blauwe zones voor kort parkeren van fietsen en scooters 
in het Dwaalgebied uit. De regel van maximaal 1 uur parkeren wordt heroverwogen, 
en extra fietsbeugels worden geplaatst. In juli 2023 wordt een nieuwe fietsenstalling 
geopend. De PvdA heeft zo een passende tijdelijke oplossing afgedwongen voor het 
fietsprobleem in het Dwaalgebied. 
 
 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-motie-voor-een-carnavalsteam-van-en-voor-iedereen-aangenomen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/hoe-vrijwillig-is-de-vrijwillige-ouderbijdrage-de-pvda-stelt-vragen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/oplossing-voor-fietsprobleem-dwaalgebied-dankzij-schriftelijke-vragen-pvda/
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Meer geld naar de aanpak van graffiti, ook buiten het centrum 
Collegebesluit – 13-12-2022 – Link naar artikel 
 
De PvdA vindt dat onderhoud van Tilburgse wijken op een hoog niveau plaats moet 
vinden. Daarom diende Bea begin 2022 een motie in om de aanpak van graffiti in de 
wijken te verbeteren. Het College heeft deze motie nu opgevolgd en er komt jaarlijks 
550.000 euro beschikbaar om graffiti buiten het centrum beter aan te pakken. Dat is 
een verhoging van structureel 200.000 euro per jaar. Hierdoor kan graffiti op veel 
extra gemeentelijke panden, tunnels, bruggen en viaducten worden schoongemaakt, 
inclusief graffiti over legale muurschilderingen heen. Er zal ook meer aandacht zijn 
voor preventie, zoals het vergroenen van kale muren om graffiti te voorkomen en het 
creëren van legale plekken voor graffiti. 
 
Forse verhoging en uitbreiding van de meedoenregeling 
Collegebesluit – 13-12-2022 – Link naar artikel 
 
De PvdA zette in op bestaanszekerheid in de verkiezingscampagne van 2022. 
Tijdens de coalitieonderhandelingen pleitten we voor armoedebestrijding, en met 
succes. Het coalitieakkoord 'Meer Voor Elkaar' bevat namelijk een aanzienlijke 
verhoging van de Meedoenregeling van 100 euro naar 135 euro per persoon per 
jaar. Ook stijgt de regeling voortaan jaarlijks mee met de inflatie. Hierdoor kunnen 
meer mensen met weinig financiële ruimte in Tilburg deelnemen aan leuke, leerzame 
en sportieve activiteiten, waardoor ze beter kunnen meedoen in de samenleving en 
hun sociale netwerk kunnen uitbreiden. De regeling wordt uitgebreid en omvat nu 
ook studenten met speciale omstandigheden, thuiswonende jongeren en mensen in 
schuldsanering (zonder dat dit nadelige gevolgen voor andere regelingen heeft). 
 
Meer (financiële) steun voor het Tilburgse huurteam  
Collegebesluit – 15-12-2022 – Link naar artikel 
 
Een belangrijk aandachtspunt voor de PvdA is goed en betaalbaar wonen voor alle 
inwoners. Helaas zijn er nog veel misstanden, zoals discriminatie door verhuurders, 
te hoge huurprijzen en onterechte servicekosten. Daarom heeft Tilburg een 
huurteam dat bewoners ondersteunt bij het aanpakken van deze problemen. Na een 
positieve evaluatie is besloten om het huurteam voort te zetten en het team meer 
(financiële) steun te bieden. Onze wethouder Yusuf is blij met de resultaten van het 
huurteam en benadrukt de taak van de gemeente om de huurmarkt te reguleren en 
verhuurders aan de regels te houden. Het huurteam heeft tot nu toe zo'n 750 
meldingen ontvangen, wat aangeeft dat het team hard nodig is en blijft. 
 
 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/meer-geld-naar-aanpak-graffiti-in-tilburg-ook-buiten-het-centrum/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/meer-voor-elkaar-krijgt-vorm-de-meedoenregeling-wordt-fors-verhoogd-en-verruimd/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/het-huurteam-krijgt-geld-om-door-te-gaan/
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Verbreken van de stedenbanden met Chinese steden 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 19-12-2022 – Link naar artikel 
 
De PvdA veroordeelt de lopende genocide op de Oeigoeren in China. De Chinese 
overheid ontkent echter deze genocide en de mensenrechtenschendingen. Tilburg 
had stedenbanden met Changzhou en Chengdu. Stedenbanden worden door de 
Chinese overheid gebruikt als geopolitiek instrument, volgens een rapport van het 
Instituut Clingendael. Stefan stelde daarom dan ook voor om onmiddellijk de 
stedenbanden die Tilburg onderhield met Changzhou en Chengdu te verbreken. 
 
Noodfonds voor energiekostencompensatie voor verenigingen  
Collegebesluit – 19-12-2022 – Link naar artikel 
 
De hoge energieprijzen hebben een aanzienlijke impact op Tilburgse verenigingen 
en maatschappelijke organisaties, waaronder sportverenigingen, buurthuizen en 
culturele instellingen. Samen met deze organisaties wordt gekeken naar 
energiebesparingsmogelijkheden, maar dat is niet altijd voldoende. Daarom heeft de 
gemeente besloten een noodfonds van 4 miljoen euro op te zetten om deze 
organisaties te ondersteunen. Hiermee kunnen ze hun belangrijke werk voortzetten. 
Dit initiatief valt binnen de portefeuille van onze wethouder Yusuf en sluit aan bij het 
PvdA-streven om de problemen als gevolg van de stijgende energiekosten aan te 
pakken en maatschappelijke organisaties toegankelijk te houden.  
 
Meer groene en betaalbare woningen voor Tilburgers 
Collegebesluiten – 19-12-2022 – Link naar artikel 
 
Groen en betaalbaar kunnen wonen in Tilburg is een belangrijk speerpunt voor de 
PvdA. Onze beleidseis voor 35% sociale huur en 10% middenhuur bij de bouw van 
nieuwe woningen is opgenomen in het coalitieakkoord. De drie projecten Poort van 
Stappegoor, Koningswei en gemengd woning in Stappegoor zijn mooie voorbeelden 
van de concrete uitwerking van dit beleid. De Poort van Stappegoor krijgt 206 
nieuwe appartementen waarvan 72% betaalbare woningen zijn, waaronder 62% 
sociale huur en 10% middenhuur. Het Koningsplein wordt omgebouwd tot de 
Koningswei met 367 nieuwe appartementen, waarvan 63% sociale huur en 10% 
middenhuur. Daarnaast komt er ook aandacht voor gemengd wonen in Stappegoor, 
met 96 tijdelijke appartementen voor spoedzoekers en mensen die na een 
zorgtraject zelfstandig kunnen wonen.  
 
Onderzoeken van de gevolgen van piek- en dalurentarief in het OV 
Motie (aangenomen) – Aziza Aboulkacem – 19-12-2022 – Link naar artikel 
 
Het piektarief in het openbaar vervoer stimuleert Tilburgers om buiten de spitsuren te 
reizen, om zo de vervoersdruk te verdelen. Echter kan dit hoge tarief een drempel 
vormen voor Tilburgers om in de spits te reizen, wat soms gewenst of noodzakelijk 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/noodfonds-voor-energiekostencompensatie-voor-verenigingen-opgezet/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/veel-betaalbare-woningen-en-twee-aangenomen-pvda-moties-in-de-raadsvergadering/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/veel-betaalbare-woningen-en-twee-aangenomen-pvda-moties-in-de-raadsvergadering/
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kan zijn. Hierdoor kunnen de gelijke kansen en participatie in de samenleving onder 
druk komen te staan. Een uitgebreid en toegankelijk mobiliteitsnetwerk is namelijk 
essentieel voor sociale participatie. Het college wordt in deze motie dan ook 
verzocht om de effecten van het piek- en daltarief te monitoren en alternatieve 
oplossingen te onderzoeken om de druk op het regiovervoer te verminderen.  
 
Voor 2026 alle bushaltes fysiek toegankelijk maken 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 2-1-2023 – Link naar artikel 
 
De PvdA vindt een inclusieve stad die toegankelijk is voor alle Tilburgers belangrijk. 
Er zijn eerder vragen gesteld over de toegankelijkheid van bushaltes voor 
mindervaliden, die niet altijd goed is. De TOG (tegenwoordig: Toegankelijk Tilburg) 
heeft destijds aanbevelingen gedaan om de toegankelijkheid te verbeteren. Een 
motie uit 2021 om deze aanbevelingen door te voeren, is niet volledig uitgevoerd. 
Met het VN-verdrag Handicap in gedachten, dat toegankelijke bushaltes verplicht 
stelt, heeft de PvdA opnieuw vragen gesteld aan het College. De PvdA streeft naar 
100% fysiek toegankelijke bushaltes in deze Collegeperiode en het College heeft 
toegezegd om met een actieplan te komen om dit streven te realiseren.  
 
Onderzoek naar hospitaverhuur om kamertekort tegen te gaan 
Mondelinge vragen – Bea Mieris – 15-1-2023 – Link naar artikel 
 
Bea heeft vragen gesteld over het bestrijden van het kamertekort in Tilburg door 
hospitaverhuur. In Tilburg heerst net als in veel steden een groot kamertekort. Er 
wordt echter nog weinig gebruik gemaakt van hospitaverhuur, terwijl veel mensen 
een kamer over hebben. In Eindhoven wordt succesvol gebruik gemaakt van het 
platform Hospi Housing, dat vraag en aanbod koppelt en huurders en verhuurders 
ondersteunt. De PvdA-fractie ziet dit platform als een welkome aanvulling om het 
kamertekort tegen te gaan, omdat hiermee het verhuren en huren van kamers 
makkelijker en toegankelijker wordt. De wethouder erkent de waarde van Hospi 
Housing en gaat dit initiatief en mogelijke alternatieven onderzoeken. 
 
Bekladding van het slavernijmonument onderzoeken 
Mondelinge vragen – Aziza Aboulkacem – 15-1-2023 – Link naar artikel 
 
Op 7 januari 2023 werd het slavernijmonument op het Johan Stekelenburgplein bij 
het centraal station besmeurd met witte verf, vermoedelijk in verband met 'White 
Lives Matter'-activisme. Het monument is gereinigd en lijkt onbeschadigd. De PvdA 
vraagt het college of er onderzoek wordt gedaan naar deze actie en of er een 
verband is met het genoemde activisme. De wethouder meldt dat het onderzoek nog 
loopt, maar dat er aangifte gedaan zal worden en het college mee zal helpen met het 
onderzoek door beelden te delen met het Openbaar Ministerie. 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/college-doet-toezegging-over-fysiek-toegankelijke-bushaltes-na-vragen-pvda/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/hospitaverhuur-om-het-kamertekort-in-tilburg-tegen-te-gaan/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-aandacht-voor-de-besmeuring-van-slavernijmonument/
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Voorkomen van het verdwijnen van iconen uit de openbare ruimte 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen & Bea Mieris – 16-1-2023 – Link naar artikel 
 
Stefan en Bea zetten zich in voor het behoud van drie iconen in de Tilburgse 
openbare ruimte: de oude TOP-bushaltes, de Helga Deentuin en de stadskijkers met 
korte films over Tilburg. De TOP-bushaltes, die een prijswinnend en historisch 
karakter hebben, dreigen verwijderd te worden uit de openbare ruimte. De Helga 
Deentuin verloor haar stoeltjes door overlast, maar de PvdA vraagt om ze terug te 
plaatsen om de tuin te behouden als ontmoetings- en gespreksplek. De stadskijkers 
met historische video’s over Tilburgs zijn bijna allemaal kapot en de PvdA pleit voor 
reparatie of vernieuwing van de video’s in samenwerking met de universiteit. Het 
College onderzoekt deze kwesties en bekijkt mogelijke oplossingen. 
 
Onzekere toekomst van SHOT vereist ondersteuning  
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 3-2-2023 – Link naar artikel 
 
De Studenten Hockey Vereniging Tilburg (SHOT) is de grootste 
studentensportvereniging van Tilburg met meer dan 400 studentenleden. Het 
complex van SHOT op het studentensportcomplex van Tilburg University zal worden 
heringedeeld als onderdeel van toekomstige ontwikkelingen in het Kenniskwartier, 
waardoor de toekomst van SHOT onzeker is. Stefan heeft daarom vragen gesteld 
aan het College over deze situatie. Hij wil weten hoe zeker het is dat SHOT moet 
vertrekken, welke alternatieve locaties er zijn, en hoe SHOT wordt betrokken bij dit 
proces. Het College heeft geantwoord dat het vertrek nog niet zeker is en dat ze 
contact houden met SHOT om te kijken hoe de vereniging behouden kan worden 
voor het actieve studentenleven in Tilburg. 
 
335 nieuwe flexwoningen om het woningtekort tegen te gaan 
Collegebesluit – 7-2-2023 – Link naar artikel 
 
Het college heeft de ambitie om tussen 2020 en 2024 1500 sociale huurwoningen te 
bouwen. Onze wethouder Yusuf is eindverantwoordelijk om dit doel te realiseren. 
Vanwege de krapte op de woningmarkt en de lange ontwikkelingstijd van reguliere 
woningen, heeft de gemeente onderzoek gedaan naar locaties voor flexwoningen. 
Het college heeft besloten om 335 nieuwe flexwoningen te realiseren op drie 
locaties: aan de Dr. Bloemenlaan, aan de Bijsterveldenlaan en bij Laarveld-Oost. 
Deze tijdelijke woningen kunnen snel worden gebouwd en zullen helpen om 
huurders met urgente woonbehoeften – zoals statushouders, studenten en 
vluchtelingen – snel te huisvesten.  
 
 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-maakt-zich-hard-voor-behoud-van-drie-tilburgse-iconen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-aandacht-voor-de-onzekere-toekomst-van-studentenhockeyvereniging-shot/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/tilburg-bouwt-335-nieuwe-flexwoningen-om-het-woningtekort-tegen-te-gaan/
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Energiearmoede aanpakken met ambitieuze witgoedregeling 
Collegebesluit – 7-2-2023 – Link naar artikel 
 
Veel huishoudens hebben verouderd en niet zuinig witgoed. Tegelijkertijd loopt de 
energiearmoede door hoge energieprijzen op in Tilburg. Het college heeft daarom 
besloten om een witgoedregeling in te stellen, waarmee oude apparaten kunnen 
worden ingewisseld voor energiezuinig witgoed. Hiermee wordt energiearmoede 
aangepakt en het energieverbruik verminderd. Na een motie van de PvdA heeft de 
gemeenteraad ingestemd met het onderzoeken van zo’n witgoedregeling. De 
gemeente stelt meer dan 3,5 miljoen euro beschikbaar en verwacht hiermee ruim 
6000 apparaten te kunnen vervangen. Vanaf het najaar van 2023 kunnen inwoners 
die in aanmerking komen voor deze regeling er gebruik van maken. Klik hier voor 
meer informatie over de regeling en wie er aanspraak op kan maken. 
 
Isolatie van 895 woningen in de wijk Wandelbos 
Collegebesluit – 7-2-2023 – Link naar artikel 
 
Het College heeft besloten om 895 koopwoningen in de wijk Wandelbos te isoleren 
om energiearmoede aan te pakken, CO2-uitstoot te verminderen en de sociaal-
economische situatie in de wijk te verbeteren. Het project start met 101 woningen die 
voor de zomer worden aangepakt – zonder kosten voor de bewoners. Veel 
goedkopere woningen in de wijk zijn slecht geïsoleerd en veel bewoners hebben 
geen geld om zelf de isolatie te betalen. Onze wethouder Yusuf, verantwoordelijk 
voor wonen, wil huishoudens financieel ondersteunen om hun woningen 
energiezuinig te maken. Bewoners wordt gevraagd een maatschappelijke bijdrage te 
leveren, bijvoorbeeld door vrijwilligerswerk te doen voor de wijk. Het doel is om alle 
895 woningen voor 2031 te isoleren. 
 
Een station voor Berkel-Enschot of Udenhout 
Mondelinge vragen – Bea Mieris – 7-2-2023 – Link naar artikel 
 
De PvdA heeft samen met GroenLinks vragen gesteld aan het college over de 
voortgang van het bouwen van een treinstation in Udenhout of Berkel-Enschot. Deze 
ambitie staat namelijk opgenomen in het coalitieakkoord. De PvdA vindt openbaar 
vervoer belangrijk voor goed bereikbare wijken en dorpen. Het college gaf aan dat 
de gemeente werkt aan het realiseren van een treinstation voor Udenhout en Berkel-
Enschot, en gesprekken voert met NS en ProRail. Hierbij is 2028 als streven 
gekozen. Buslijn 9 zal ook bij het toekomstige station gaan stoppen. Daardoor wordt 
de bereikbaarheid van de dorpen flink vergroot. 
 
 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/tilburg-pakt-energiearmoede-aan-met-witgoedregeling/
https://www.tilburg.nl/inwoners/laag-inkomen/witgoedregeling/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/gemeente-begint-aan-isolatie-van-895-woningen-in-de-wijk-wandelbos/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/wethouder-doet-toezegging-over-treinstation-udenhout-of-berkel-enschot-na-vragen-van-pvda-en-groenlinks/
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Onderzoeken van mogelijkheden voor een supermarkt in het centrum 
Mondelinge vragen – Bea Mieris – 7-2-2023 – Link naar artikel 
 
Na de sluiting van de Plus bij het Pieter Vreedeplein heeft ons centrum geen 
supermarkt meer. Voor mobiele inwoners is dit geen probleem, maar voor minder 
mobiele inwoners is het een probleem. Hiermee worden ze snel afhankelijk van 
anderen. De PvdA heeft hierover vragen gesteld, omdat we vinden dat supermarkten 
ook een sociale functie vervullen. Er komt mogelijk een Spar City aan de 
Nieuwlandstraat, maar de verontreinigde bodem kan de opening vertragen. De PvdA 
wil daarom op korte termijn een supermarkt erbij hebben binnen de Parkring, en stelt 
voor om de verontreinigde grond snel aan te pakken of naar alternatieve locaties te 
kijken. Het college geeft aan hierbij niet dwingend te kunnen optreden, maar het zal 
er alles aan doen om de komst van een supermarkt te bevorderen. 
 
Verbeteren en verduidelijken van experiment basisbanen 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 13-3-2023 – Link naar artikel 
 
Basisbanen zijn duurzame en betaalde banen voor mensen die wel willen werken 
maar daar momenteel geen mogelijkheden hebben op de arbeidsmarkt. Er is een 
praktijkexperiment opgezet waarbij vijf mensen een basisbaan krijgen aangeboden. 
Stefan heeft een motie ingediend om optimaal te kunnen leren van dit experiment 
om daarna een bredere pilot op te kunnen zetten met 50 basisbanen. De PvdA vindt 
dat er nog te veel onduidelijkheden zitten in het huidige experiment en stelt voor om 
deze te verhelderen. De gemeente wordt onder andere verzocht om de 
onduidelijkheden verder uit te werken in het plan voor de bredere pilot en de raad 
jaarlijks te updaten over de voortgang van het experiment en daarna de pilot. 
Daarnaast moeten deelnemers uiterlijk zes maanden voor het einde van hun 
contract horen of het tijdelijk verlengd, permanent gemaakt of beëindigd wordt. 
 
Plaatsen van doneerringen om vuilnisbakken 
Mondelinge vrange – Bea Mieris – 27-3-2023 – Link naar artikel 
 
Doneerringen maken recycling makkelijker doordat voorbijgangers hun 
statiegeldflesjes en -blikjes erin kunnen deponeren. Zo worden deze items niet in de 
vuilnisbak gegooid, maar kunnen anderen ze meenemen om in te leveren. Dit 
duurzame en sociale initiatief zorgt voor betere recycling en minder volle 
vuilnisbakken. Bea stelde samen met de Partij voor de Dieren en GroenLinks 
mondelinge vragen over de doneerringen – die in 2021 in Tilburg zouden 
verschijnen. Aangezien ze nog niet zichtbaar zijn, vroeg Bea opnieuw aandacht voor 
de doneerringen. Het college beantwoordde de vragen positief en overweegt een 
pilot voor doneerringen na de invoering van statiegeld op blikjes. Het college wacht 
eerst de ervaringen van andere gemeenten met doneerringen nog af. 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/het-centrum-van-tilburg-heeft-geen-supermarkt-meer-pvda-stelt-vragen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/motie-pvda-over-basisbanen-aangenomen-tijdens-raadsvergadering/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-doneerringen-om-vuilnisbakken-een-sociaal-en-duurzaam-initiatief/
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Groenimpuls voor de Goirkezijstraat 
Motie (aangenomen) – Bea Mieris – 13-4-2023 – Link naar artikel 
 
Een groene omgeving is goed voor het welzijn, klimaat en wateropvang. Bij de bouw 
van een woonzorgcomplex in Goirkestraat 176 moeten helaas bomen worden 
gekapt. Het nieuwe wooncomplex wordt groen ingericht om de bomenkap te 
compenseren, en dat biedt een mooie kans om de Goirkezijstraat mee te nemen in 
de vergroening. PvdA en GroenLinks willen dit middels een motie afdwingen. De 
bewoners van Goirkezijstraat hebben hier al veel ideeën over, zoals een tiny forest, 
groene daken, regenwateropvang en fruitbomen. De motie roept op deze bewoners 
dan ook nadrukkelijk te betrekken bij het programma, en afspraken met ze te maken 
wanneer de Goirkezijstraat aangepakt en vergroend kan worden.  
 
Minder strenge bijstandsregels voor jongeren 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 13-4-2023 – Link naar artikel 
 
Jongeren moeten strengere eisen naleven om bijstand te krijgen om ze zo te 
stimuleren om werk te zoeken. Echter zorgt dit vaak alleen maar voor extra stress. In 
Utrecht is een proef uitgevoerd waarbij deze strenge regels werden teruggedraaid. 
Deze proef beviel goed, en wordt nu beleid. De PvdA en GroenLinks hebben het 
college gevraagd om de regels ook in Tilburg te versoepelen. Het college geeft aan 
dat de verplichte zoektermijn al is afgeschaft. Jongeren krijgen dus direct bijstand in 
plaats van na vier weken. Daarnaast vraagt slecht 70% van de jongeren die recht 
hebben op bijstand het ook echt aan, dus PvdA en GL vragen hoe deze groep beter 
bereikt kan worden. Ook vragen we de bijstandsuitkering voor 18-, 19-, en 20-jarigen 
gelijk te stellen aan die van 21-jarigen, als dat nog niet zo is.  
 
Verhoging van de giftenlimiet voor mensen in de bijstand 
Mondelinge vragen – Stefan Jansen – 17-4-2023 – Link naar artikel 
 
De PvdA en GroenLinks willen de giftenlimiet voor bijstandsgerechtigden in Tilburg 
verhogen van €1200 naar €1800, zoals ook in Arnhem en Amsterdam is gebeurd. 
Stefan stelde hierover vragen aan het College. Momenteel wordt elke gift boven 
€1200 van de uitkering afgetrokken, waardoor het voor veel Tilburgers in de bijstand 
moeilijk is om rond te komen door stijgende kosten. Door de limiet te verhogen, 
kunnen zij gemakkelijker giften aannemen en ervaren ze minder stress over het 
volgen van de regels. Wethouder Esmah Lahlah reageerde positief en gaat in 
gesprek met andere gemeenten om van hun ervaringen te leren. 
 
Behoud van erfgoedwaarde in de Piushaven 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 25-4-2023 – Link naar artikel 
 
De PvdA zet zich actief in voor het behoud van cultureel erfgoed in Tilburg, zo ook 
het veranderende gebied van de Piushaven. Stichting Thuishaven Tilburg (STT) 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-roept-op-tot-vergroening-van-de-goirkezijstraat-tijdens-het-programma-013-parken/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-wil-versoepeling-van-de-bijstandsregels-voor-jongeren-naar-aanleiding-van-geslaagde-utrechtse-proef/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-wil-verhoging-van-de-giftenlimiet-voor-mensen-in-de-bijstand/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-roept-op-tot-betere-bescherming-van-erfgoed-in-de-piushaven/
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toont dat er veel erfgoed in de Piushaven te vinden is, maar het is niet altijd in goede 
staat en er is ook al erfgoed verdwenen. Bea heeft vragen gesteld over het behoud 
van dit erfgoed in de Piushaven. Het college heeft een proces in gang gezet om het 
erfgoed te behouden, zoals het opstellen van een omgevingsplan of een uitbreiding 
van de monumentenlijst. Het college onderzoekt ook of verloren erfgoed hersteld 
kan worden en zal in 2024 haar resultaten presenteren. 
 
Voorkomen van de verdwijning van struikelstenen 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 1-5-2023 – Link naar artikel 
 
Struikelstenen herinneren aan mensen die tijdens de Tweede Wereldoorlog uit hun 
huizen zijn verdreven door de nazi’s. Denk aan Joden, LHBTI'ers, verzetsleden en 
politici. In Tilburg liggen 54 van deze stenen, en er komen er in 2023 nog 12 bij. 
Onlangs zijn er twee stenen verdwenen na werkzaamheden, wat aanleiding gaf tot 
vragen van Stefan aan het college. Hij wil dat de gemeente de verdwenen stenen 
opspoort en vraagt om maatregelen om dit in de toekomst te voorkomen, zoals 
protocollen over hoe de stenen bewaard en teruggeplaatst moeten worden. Het 
college geeft aan dat het terugplaatsen van de stenen in het Handboek Inrichting 
Openbare Ruimte wordt opgenomen om herhaling te voorkomen. 
 
Energiescans voor verenigingen en maatschappelijke organisaties 
Collegebesluit – 16-5-2023 – Link naar artikel 
 
De energiekosten zijn sterk gestegen en treffen ook verenigingen en 
maatschappelijke organisaties in Tilburg. Om hen te helpen, werd een noodfonds 
van 4 miljoen euro opgericht om de toenemende energiekosten te compenseren. Nu 
komt er een nieuwe subsidie voor energiescans, waarmee verenigingen en 
stichtingen worden geholpen bij het vinden van structureel energiebesparende 
maatregelen. Het college schat dat ongeveer 25 organisaties geholpen kunnen 
worden met een energiescan. Hiermee kunnen ze hun verbruik en kosten omlaag 
brengen. Zo worden deze organisaties – die een belangrijke rol vervullen in de 
sociaal-maatschappelijke en culturele infrastructuur – toekomstbestendig gemaakt. 
 
Meer goede en eerlijke stages voor MBO-studenten 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 16-5-2023 – Link naar artikel 
 
Werkgevers vragen vaak om personeel, maar bieden onvoldoende stageplekken 
aan voor studenten, vooral in het MBO. Daarnaast liggen de vergoedingen voor 
MBO-stages vaak lager dan die voor HBO- of WO-stages, en discriminatie tijdens 
het stagetraject vergroot de kansenongelijkheid onder MBO’ers. Stefan heeft 
hierover vragen gesteld. Het college antwoordt dat de gemeente Tilburg zelf hard 
haar best doet om voldoende stageplekken te bemiddelen, en dezelfde 
stagevergoeding voor stagiaires van alle opleidingsniveaus biedt. Op stageplekken 
bij andere werkgevers heeft de gemeente geen directe invloed. De 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-stelt-vragen-over-de-verdwijningen-van-tilburgse-struikelstenen-na-werkzaamheden/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/gemeente-gaat-energiescans-voor-verenigingen-en-maatschappelijke-organisaties-subsidieren/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-aandacht-voor-meer-goede-en-eerlijke-stages-voor-tilburgse-studenten/
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Samenwerkingsorganisatie Beroepsonderwijs Bedrijfsleven (SBB) heeft dat wel. Het 
college geeft aan het belang van gelijke kansen en voldoende goede stageplekken 
te benadrukken tijdens overleggen met het SBB. 
 
Vervolgvragen (on)vrijwilligheid ouderbijdrage in het onderwijs 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 22-5-2023 – Link naar artikel 
 
Eind 2022 heeft Stefan vragen gesteld over de vrijwillige ouderbijdrage, omdat 
sommige ouders zich onder druk gezet voelden door de soms oneerlijke 
communicatie hierover. Het college gaf aan in gesprek te willen gaan met 
schoolbesturen over de communicatie. Uit nieuwe signalen blijkt dat sommige 
scholen echter nog steeds dwingende communicatie gebruiken. De PvdA vraagt 
daarom of dit gesprek al heeft plaatsgevonden en welke toezeggingen er zijn 
gedaan. Ook stelt Stefan voor om een breder gesprek tussen college, gemeenteraad 
en schoolbesturen te organiseren over de vrijwillige ouderbijdrage. Daarnaast 
informeert hij of het college onderzoek heeft gedaan naar het volledig afschaffen van 
de ouderbijdrage op alle scholen. Het college benadrukt dat het afschaffen complex 
is vanwege de verscheidenheid aan activiteiten die scholen aanbieden. 
 
Subsidie voor de klimaatklussers 
Collegebesluit – 23-5-2023 – Link naar artikel 
 
De Klimaatklussers isoleren vrijwillig woningen van inwoners van Tilburg die te 
maken hebben met energiearmoede. Dat resulteert in lagere energiekosten en 
minder energieverbruik in de gemeente. De Klimaatklussers hebben al enkele jaren 
ervaring in Tilburg en isoleren de woningen kosteloos, waarbij bewoners alleen 
materiaalkosten hoeven te betalen. Ze krijgen in 2023 en 2024 subsidie van de 
gemeente. Hiermee kunnen ook minderbedeelde bewoners geholpen worden, 
aangezien de subsidie gebruikt wordt om de materiaalkosten te dekken voor deze 
groep Tilburgers. Zo wordt energiearmoede tegengaan, en gaat het energieverbruik 
in de gemeente naar beneden. 
 
Betere beloning Diamant groep-medewerkers 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 1-6-2023 – Link naar artikel 
 
De medewerkers van de Diamant-groep hebben de afgelopen jaren geen 
inflatiecorrectie gekregen op hun loon. Deze medewerkers werken veelal op de 
laagste loonschalen, waardoor de prijsstijgingen deze groep extra hard hebben 
geraakt. De PvdA vindt het belangrijk dat iedereen zonder zorgen rond kan komen, 
en heeft daarom een motie ingediend om voor deze groep een betere beloning te 
regelen. Onder de cao Aan de Slag en de cao Sociale Werkvoorziening hebben de 
medewerkers geen loonsverhoging ontvangen. De motie roept op om bij het Rijk en 
de Vereniging Nederlandse Gemeenten aan te sturen op een loonsverhoging voor 
de medewerkers van de Diamant-groep. 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/communicatie-rondom-vrijwillige-ouderbijdrage-soms-nog-steeds-te-dwingend-pvda-stelt-vervolgvragen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/subsidie-voor-klimaatklussers-een-dubbel-duurzaam-antwoord-op-de-energiearmoede/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-motie-over-betere-beloning-voor-diamant-groep-medewerkers-aangenomen-door-de-raad/
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Betere bescherming van persoonsgegevens in Tilburg 
Motie (overgenomen) – Stefan Jansen – 1-6-2023 – Link naar artikel  
 
De bescherming van persoonsgegevens is in Tilburg niet op orde. Om dit aan te 
pakken roept Stefan in een motie op om snel te starten met een verbeterplan en de 
gemeenteraad meer informatie te verstrekken, om zo de controlepositie van de raad 
te verbeteren. De gemeente-accountant heeft al meerdere jaren aangegeven dat 
Tilburg onnodige financiële risico's loopt door onvoldoende toepassing van de AVG-
wetgeving. Het in 2023 beloofde verbeterplan is echter nog niet verschenen. De 
motie roept op om voor de zomervakantie een verbeterplan aan de auditcommissie 
en de gemeenteraad te presenteren. Ook wordt de gemeente opgeroepen om weer 
jaarverslagen over gegevensbescherming op te stellen zodat de raad de gemeente 
beter kan controleren op naleving van de AVG-wetgeving en bescherming van 
persoonsgegevens. 
 
Tegengaan van het leeglopen van de vijver in het Leijpark 
Mondelinge vragen – Bea Mieris – 5-6-2023 – Link naar artikel 
 
Muskusratten hebben tunnels gegraven van de vijver in het Leijpark naar de Leij, 
waardoor de vijver langzaam leegloopt. Dit heeft ernstige gevolgen voor de flora en 
fauna in en om de vijver. De daling van het waterpeil bedreigt vissen en kan leiden 
tot uitdroging van omliggende bomen, met mogelijk omvallen als gevolg. Bea heeft 
mondelinge vragen gesteld om aandacht te vragen voor deze situatie. De gemeente 
heeft het lek proberen te dichten, zonder succes. Nu wordt tijdelijk water uit de Leij 
teruggepompt om het waterpeil te verhogen. De gemeente zoekt nog naar 
oplossingen en het college verzekerde Bea dat de tunnels zo snel mogelijk gedicht 
zullen worden. 
 
Economische dakloosheid bestrijden met Onder de Pannen 
Mondelinge vragen – Bea Mieris – 5-6-2023 – Link naar artikel 
 
Economisch daklozen zijn mensen die financieel zelfredzaam zijn, maar geen 
woning hebben. Bijvoorbeeld door de woningnood of door een scheiding. Onder de 
Pannen biedt deze groep de kans om een kamer te huren bij huurders van 
woningcorporaties die een kamer over hebben. Dit sociale initiatief helpt huurders 
aan woonruimte en verhuurders aan gezelschap. Het landelijke initiatief is al 
beschikbaar in Breda via WonenBreburg, dus Bea heeft aan het college gevraagd of 
woningcorporaties in Tilburg het ook kunnen introduceren. Het college staat positief 
tegenover dit initiatief en ziet het als een oplossing om deze groep een passende 
woning te bieden zonder uitkeringen en toeslagen te korten. 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-roept-in-motie-op-tot-betere-bescherming-van-persoonsgegevens-in-tilburg/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-aandacht-voor-leeglopende-vijver-in-het-leijpark/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-wil-toenemende-economische-dakloosheid-in-tilburg-bestrijden-met-onder-de-pannen/
https://www.onderdepannen.nl/
https://www.onderdepannen.nl/
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Aankaarten van de slechte toegankelijkheid van de Stadswinkel 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 23-6-2023 – Link naar artikel 
 
In het najaar van 2023 opent de nieuwe Stadswinkel aan het Koningsplein, maar er 
zijn zorgen over de fysieke toegankelijkheid voor mindervaliden. Toegankelijk Tilburg 
inspecteerde de stadswinkel en constateerde dat 7 van de 8 mindervalidentoiletten 
niet voldoen aan de vereiste afmetingen en moeilijk bereikbaar zijn. Ook de 
douchevoorziening voldoet niet aan de eisen, en het advies van Toegankelijk Tilburg 
tijdens de ontwerpfase is genegeerd. Stefan heeft deze situatie aangekaart middels 
schriftelijke vragen. Hij vroeg het college wanneer de gebreken gerepareerd kunnen 
worden en wie de kosten zal dragen. Ook vroeg hij hoe het vertrouwen van 
Toegankelijk Tilburg hersteld kan worden na het negeren van hun terechte adviezen. 
 
Investeringen in Noord, West en Groenewoud 
Collegebesluit – 27-6-2023 – Link naar artikel 
 
De gemeente Tilburg gaat wijkgericht werken aan de leefbaarheid van de wijken 
Tilburg-Noord, Tilburg-West en Groenewoud. Deze wijken zijn aangewezen als 
'stedelijk focusgebied' in het Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid 
(NPLV). Dit zijn gebieden waar inwoners vaak te maken hebben met een 
opeenstapeling van problemen zoals armoede, schulden, werkloosheid en een 
slechte gezondheid. De gemeente heeft een investeringsplan geschreven om met 
maatwerk en een wijkgerichte aanpak de leefbaarheid en veiligheid te verhogen. 
Hierbij staan de waarden van GROW centraal: Goede start, Ruimte om te leven, 
Optimale kansen en een Wereld die jou ziet. Hierbij is veiligheid een absolute 
basisvoorwaarde. De investeringen zijn onder andere gericht op ondersteuning van 
kinderen en jongeren, woningbouw, kansengelijkheid, en het stimuleren van 
ontmoetingsplekken voor inwoners. 
 
Aanbieden van gratis zonnebrand bij evenementen 
Motie (aangenomen) – Aziza Aboulkacem – 6-7-2023 – Link naar artikel 
 
Een goede bescherming tegen UV-straling door het gebruik van zonnebrandcrème 
kan gezondheidsproblemen, zoals huidkanker, voorkomen. Jaarlijks krijgen 65.000 
Nederlanders de diagnose huidkanker. Steeds meer gemeenten bieden daarom 
gratis zonnebrandcrème aan in openbare ruimtes en evenementen door 
zonnebranddispensers te plaatsen. De PvdA heeft een motie ingediend om te 
onderzoeken of dit in Tilburg ook gedaan kan worden om Tilburgers zo beter te 
beschermen tegen de schadelijke UV-straling. 
 
 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/nieuwe-stadswinkel-niet-goed-toegankelijk-voor-mindervaliden-pvda-stelt-vragen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/tilburg-wil-flink-investeren-in-noord-west-en-groenewoud-aan-de-hand-van-grow/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-motie-voor-zonnebranddispensers-bij-evenementen-aangenomen/
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Bespreekbaar maken en aanpakken van femicide 
Motie (aangenomen) – Aziza Aboulkacem – 6-7-2023 – Link naar artikel 
 
Iedere Tilburger moet zich veilig kunnen voelen in zijn huis. Toch is femicide – ofwel 
vrouwenmoord – ook in Tilburg een probleem én taboe. De PvdA steunt daarom de 
motie over het in kaart brengen en aanpakken van femicide in de gemeente Tilburg. 
Ons raadslid Aziza heeft de uitvaart van Yke Engel – een Tilburgs slachtoffer van 
femicide – in woord mogen begeleiden. Nu trekt Aziza samen met de zus en moeder 
van Yke op om dit probleem bespreekbaar te maken.  
 
Oproep tot bescherming erfgoed aan de Veldhovenring 
Motie (verworpen) – Bea Mieris – 6-7-2023 – Link naar artikel 
 
Bea heeft een motie ingediend om een oude hoofdonderwijzerswoning met 
erfgoedwaarde en de bijbehorende tuin met bomen met klimaatwaarde te behouden 
voor Tilburg. De woning aan de Veldhovenring vormt samen met de gerenoveerde 
Wilhelminaschool een historisch ensemble. Ondanks de erfgoed- en klimaatwaarde 
wordt de woning gesloopt voor de bouw van een appartementencomplex. De motie 
roept het college op om in gesprek te gaan met de ontwikkelaar en te streven naar 
een nieuw bouwplan waarin behoud van de woning en tuin centraal staan. Ook 
wordt opgeroepen om erfgoedwaarde en waardevolle bomen in nieuwe 
woningbouwontwikkelingen vanaf het beginstadium te betrekken. Helaas is de motie 
niet aangenomen door de raad. 
 
Ruimte voor maatschappelijke voorzieningen bij woningbouwprojecten 
Motie (aangenomen) – Bea Mieris – 6-7-2023 – Link naar artikel 
 
De Smariuskade is een project voor 721 duurzame en betaalbare huur- en 
koopwoningen, waar ook 1100 m2 commerciële ruimte is ingepland. Deze ruimte 
heeft nog geen invulling gekregen. Bea heeft daarom een motie ingediend om deze 
ruimte voornamelijk voor maatschappelijke voorzieningen te gebruiken. 
Maatschappelijke voorzieningen, zoals scholen, kinderopvang, huisartsen en 
buurtontmoetingspunten, zijn namelijk essentieel om leefbare en sociale wijken te 
creëren. Ook roept de motie op om in toekomstige grote woningbouwprojecten 
vooraf al voldoende ruimte te reserveren voor maatschappelijke voorzieningen.  
 
Overzicht creëren in registers en online informatie van de gemeente 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 6-7-2023 – Link naar artikel 
 
De nieuwe gedragscode van de gemeente Tilburg zorgt ervoor dat registers met 
informatie over het gemeentebestuur openbaar worden. Registers voor 
nevenfuncties, declaraties, geschenken en buitenlandse reizen van het college 
worden nu openbaar. Momenteel is deze informatie echter verspreid over de 
website, collegebesluiten en bijlagen bij jaarstukken. Hierdoor is het voor Tilburgers 
moeilijk deze informatie te vinden. Stefan stelt daarom voor om één overzichtelijke, 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/interview-met-raadslid-aziza-aboulkacem-voor-mij-is-mijn-vader-de-pvda/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-roept-op-tot-bescherming-hoofdonderwijzerswoning-en-bijbehorende-tuin-aan-de-veldhovenring/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-om-meer-ruimte-voor-maatschappelijke-voorzieningen-bij-smariuskade-en-andere-grote-woningbouwprojecten/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-meer-transparantie-gemeentebestuur-en-rittenregistratie-dienstauto/
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openbare pagina te creëren waar alle relevante registers en informatie te vinden zijn. 
Deze pagina moet minstens elk kwartaal worden bijgewerkt.  
 
Meer transparantie creëren rondom het gebruik van de dienstauto 
Motie (overgenomen) – Stefan Jansen – 6-7-2023 – Link naar artikel 
 
Stefan heeft een motie ingediend om de regels over het gebruik van de dienstauto 
van de burgemeester en de wethouders in Tilburg op te nemen in de nieuwe 
gedragscode. Dit kan onenigheid in de toekomst voorkomen, want in andere 
Nederlandse gemeenten zijn er veel gevallen van onduidelijk beleid en niet-
transparante registratie van dienstritten. Stefan vraagt ook om de mogelijkheid te 
onderzoeken om de rittenregistratie van de dienstauto openbaar te maken, om bij te 
dragen aan de transparantie van het bestuur in Tilburg. De motie is overgenomen 
door het college, en er zal een brief aan de raad volgen met verdere opvolging. 
 
Hogere vermogensgrens voor kwijtschelding gemeentelijke belastingen 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 10-7-2023 – Link naar artikel 
 
Inwoners van de gemeente Tilburg die weinig verdienen en weinig vermogen 
hebben, kunnen hun gemeentelijke belasting laten kwijtschelden. In 2022 is landelijk 
bepaald dat gemeenten de vermogensgrens voor kwijtschelding mogen verhogen. 
Meer dan de helft van alle Nederlandse gemeenten heeft dat al gedaan. Tilburg 
echter nog niet. Stefan heeft daarom samen met GroenLinks en de SP een motie 
ingediend om te onderzoeken of de grens in Tilburg naar het maximum verhoogd 
kan worden. Ook roept de motie op om meer aandacht te besteden aan de optie tot 
kwijtschelding, zodat inwoners weten dat ze van deze optie gebruik kunnen maken.  
 
Inventarisatie en beter beheer van huiskamers van de buurten 
Motie (aangenomen) – Stefan Jansen – 10-7-2023 – Link naar artikel 
 
Huiskamers van de buurten zijn kleinschalige buurtontmoetingsplaatsen. De 
afgelopen tijd zijn er steeds meer van deze plaatsen gekomen in onze gemeente. Er 
is echter nog geen overzicht. Daarom roept Stefan in een motie onder andere op om 
te inventariseren waar er al buurtontmoetingsplaatsen zijn, en waar er nog behoefte 
is aan een ontmoetingsplaats in de buurt. Ook verzoekt de motie de gemeente om 
een plan te maken hoe Tilburg bestaande en nieuwe ontmoetingsplaatsen kan 
ondersteunen in het hanteren van ruime openingstijden, goed professioneel beheer 
en een brede programmering van activiteiten. 
 
Betere opvang voor dakloze kwetsbare EU-burgers 
Motie (aangenomen) – Bea Mieris – 10-7-2023 – Link naar artikel 
 
Vanuit het Rijk is er een plan van aanpak gekomen om kwetsbare dakloze EU-
burgers betere opvang te bieden, met als doel het bieden van perspectief aan 
mensen, het verminderen van menselijk leed en het verminderen van overlast op 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-meer-transparantie-gemeentebestuur-en-rittenregistratie-dienstauto/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-moties-perspectiefnota-sociaal-duurzaam-en-dichtbij-voor-onze-inwoners/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-moties-perspectiefnota-sociaal-duurzaam-en-dichtbij-voor-onze-inwoners/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-moties-perspectiefnota-sociaal-duurzaam-en-dichtbij-voor-onze-inwoners/
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straat. Zes grote gemeenten hebben geld van het Rijk ontvangen om deze aanpak 
uit te werken. Ook in Tilburg slapen er kwetsbare EU-burgers op straat. In een motie 
verzoekt Bea  de gemeente daarom om met een Tilburgs plan van aanpak te komen. 
Daarmee kan de gemeente aanspraak maken op geld van het Rijk, om kwetsbare 
dakloze EU-burgers betere opvang te bieden.  
 
Meer aandacht naar de dorpen in onze skyline 
Motie (overgenomen) – Stefan Jansen – 10-7-2023 – Link naar artikel 
 
De gemeente Tilburg bestaat niet alleen uit de stad Tilburg, maar ook uit de dorpen 
Biezenmortel, Berkel-Enschot en Udenhout. In de skyline die de gemeente Tilburg 
gebruikt in haar communicatie-uitingen, zoals e-mails van ambtenaren en op de 
wagens van de BAT, komen echter alleen elementen van de stad Tilburg terug. 
Stefan heeft daarom een motie ingediend om de huidige skyline te verrijken met 
elementen uit de dorpen, en daarbij de dorpsraden te betrekken.  
 
Moestuinen bij scholen en meer natuur- en voedseleducatie 
Motie (verworpen) – Stefan Jansen – 10-7-2023 – Link naar artikel 
 
Met het fysiek vergroenen van schoolpleinen is een mooie stap naar een gezonde 
en duurzame schoolomgeving gezet. Een deel van de schoolpleinen heeft ook 
schooltuinen of moestuinen, die gebruikt kunnen worden om kinderen 
voedseleducatie te geven. Voedseleducatie draagt bij aan de doelen van zowel 
gezondheidspreventie en duurzaamheid. Echter gebeurt dit nog lang niet op elke 
school. Stefan roept daarom in een motie op om te laten onderzoeken op welke 
scholen er nog moestuinen aangelegd kunnen worden, en hoe Tilburg scholen kan 
ondersteunen in de programmering van activiteiten rondom schoolmoestuinen, 
waaronder voedseleducatie. De motie heeft het helaas niet gehaald. 
 
Tilburg lanceert hospitaverhuur-campagne tegen kamertekort 
Collegebesluit – 18-7-2023 – Link naar artikel 
 
Tilburg kampt zoals veel studentensteden met een groot tekort aan 
studentenkamers. De gemeente lanceert daarom samen met Fontys en Tilburg 
University een campagne om via Hospi Housing hospitaverhuur te bevorderen. 
Mensen kunnen als hospita zonder vergunning twee kamers verhuren, maar deze 
optie is weinig bekend. Het doel is om binnen 2 jaar 200 studenten te huisvesten om 
zo het kamertekort aan te pakken. Hospi Housing koppelt vraag en aanbod en 
ondersteunt verhuurders bij het tijdelijk verhuren van kamers. Het doel is om jaarlijks 
100 studenten te matchen en zo de studentenhuisvesting te verbeteren, met 
persoonlijke begeleiding en aandacht voor studentenwelzijn. 
  

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-moties-perspectiefnota-sociaal-duurzaam-en-dichtbij-voor-onze-inwoners/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-moties-perspectiefnota-sociaal-duurzaam-en-dichtbij-voor-onze-inwoners/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/tilburg-lanceert-hospi-housing-om-het-kamertekort-onder-studenten-tegen-te-gaan/
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Nawoord door onze fractievoorzitter 
 
Dank voor het lezen van ons jaarverslag! We hopen dat je geïnspireerd bent geraakt 
door de onderwerpen waar wij ons voor inzetten. 
 
Wil je zelf meedenken over de inhoud? Dat kan. Het is altijd mogelijk om ons een e-
mail te sturen met jouw vraag, idee of opmerking. Meedenken is altijd gewenst! Je 
kunt ook onze fractievergadering bijwonen of een keer meelopen met een raadslid. 
 
Het is eveneens mogelijk lid te worden van de PvdA. Dat kan via deze link. Als lid 
van de PvdA kun je niet alleen meedenken, maar ook meedoen en meebeslissen. Je 
bent van harte welkom! 
 
Wil je door het jaar heen op de hoogte blijven van onze inzet voor Tilburg? Volg dan 
de website of een van onze social media-kanalen. Welke kanalen dit zijn, vind je 
hier. 
 
Hopelijk tot ziens! 
 
Met vriendelijke groeten, 
  
Stefan Jansen 
Fractievoorzitter PvdA Tilburg 
stefan.jansen@tilburg.nl 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.pvda.nl/word-lid/
http://www.pvdatilburg.nl/
https://tilburg.pvda.nl/contact/
mailto:stefan.jansen@tilburg.nl

